



Regionstyremøte nr. 2, 2020/21		Referat
Møtetid:	Onsdag, 25. november 2020, kl 10:00 – 14:00	
Møtested:	Digitalt	
Styremedlemmer:	Jan Martin Austad (Regionsleder), Mandal Kai Sødal (viseregionsleder), Mandal Per Trygve Normann (Førrige regionsleder), Østenstad Roy Rasmussen (Neste regionsleder), Tønsberg	
Andre:	Arne Thorsen (kasserer), St Svithun Stavanger Torgeir H. Persett (Sekretær), Hinna Bjørn Arve Bentsen (Neste Area President), Mandal	
Fraværende:		
Referent:	Torgeir H. Persett	

Jan innledet møtet med tekst og bønn – Klagesangene kap 3.26: Godt å være stille og vente på hjelp fra Herren.

Agenda:

Saksnr	Beskrivelse	Ansvarlig(e)
10	Godkjenning av innkalling og sakliste	Jan Martin
11	Referat fra førrige regionstyremøte, nr. 1, 2020-21	Alle
12	Økonomi	Arne
13	Distrikt og klubber - «Feltrapporter»	Alle
14	Samarbeidet med K/M	Per Trygve
15	Oppfølgingssaker	Alle, Per Trygve, Roy
16	Week4Waste	Jan Martin
17	Rapporter høsten 2020	Jan Martin
18	Regionkonferansen 2021	Jan Martin
19	Bruk av medlemslister	Kai
20	Styremøter våren 2021	Jan Martin
21	Eventuelt	Alle
22	Neste styremøte nr. 3, 2020-21	Alle

Etter litt tekniske utfordringer startet møtet med alle deltakere opp kl 10:50.



Saker:

Saksnr	Beskrivelse	Ansvarlig
10	<p>Godkjenning av innkalling og saksliste</p> <p>Vedtak: Innkalling og saksliste med foreslåtte eventuelt-saker, godkjent.</p>	Jan Martin
11	<p>Referat fra regionstyremøte nr 1, 2020/21</p> <p>Vedtak: Referat fra regionstyremøte 26.08.2020 godkjent.</p>	Alle
12	<p>Økonomi</p> <p>Se e-post fra kasserer 15. november 2020:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Kontingent Sverige b) Perioderegnskap pr 15. november – ref vedlegg c) Nytt regnskapssystem – alternativer: <ul style="list-style-type: none"> i. Conta Regnskap, ii. Visma eAccounting, iii. StyreWeb <p>Ble litt diskusjon rundt bruk av fondsmidler til kontingent. Likeledes Palestina-klubbene og kontingent. Bjørn Arve tar opp med Finn angående sist nevnte.</p> <p>Arne orienterte. Utsendt perioderegnskap pr november ble gjennomgått.</p> <p>Ad nytt regnskapssystem: Behovet nå er ny økonomimodul. En fordel om systemet også har med mulighet for fakturering. Tilbudet fra StyreWeb er mer omfattende. Kommunikasjonsdelen er relativt dyr.</p> <p>Vedtak:</p> <ul style="list-style-type: none"> a. Jan og Kai sjekker via Torbjørn Sjøkvist avtalen med Sverige, om det er innenfor denne å bruke fond til kontingent? b. Orientering og regnskapet så langt tas til orientering. c. Alternativ i, Conta Regnskap, velges. 	Arne
13	<p>Distrikt og klubber - «Feltrapporter»</p> <p>Hvordan går det? Vi tar en runde 'rundt bordet' om tilstand og aktivitet. RD kontakter distriktene i forkant av møtet. Hva gjør vi videre?</p> <p>Et generelt inntrykk er lavere aktivitet enn til vanlig. Men det har vært avholdt møter nesten som normalt i løpet av høsten. En del avlysinger i november. Møtene har vært relativt godt besøkte. Våren planlegges som vanlig.</p> <p>Vedtak:</p> <p>Orienteringene tas til etterretning. Jan kontakter DG-ene vedr vårens distriktskonferanser, tar også kontakt med Elisabeth Halvorsen mht bruk av FB.</p>	Alle



<p>14</p>	<p>Samarbeidet med K/M</p> <p>Statusrapport. Per Trygve orienterte. Det ble foreslått i større grad å bruke tjenesteleder på area-nivå, Johan Vilhelm Eltvik, i dette. Bjørn Arve skal i møte med Johan V i neste uke, og forbereder han. Kontakten med K/M-speiderne ble også etterspurt rekrutteringspartner og del av KMs voksenarbeid.</p> <p>Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. Roy kontakter Johan Willhem i forkant av møte med K/M.</p>	<p>Per Trygve</p>
<p>15</p>	<p>Oppfølgingssaker</p> <ol style="list-style-type: none"> Veien videre. Hva skal vi gjøre for ikke «å tørke ut»? Hva nå - Konkret? Vår kristne basis. Bør vi være mer konkrete? Hvordan kan vi ta vare på vår kristne basis, og bli (enda mere) bevisste på denne TOF Symbolika - Per Trygve oppbevarer det norske restlageret, inntil permanent lager er funnet. Status? Jubileumsboka <p>Det er livsviktig at vi i disse koronatider – som ellers - ikke mister hverandre. Viktig at regionstyret og distrikt- og klubbstyrene rundt forbi holder kontakten med medlemmene. På lang sikt er det også viktig å holde god kontakt med miljøer vi rekrutterer fra; menigheter og K/M. Og at vi er mer aktive i forhold til disse. Arranger gjerne sammenkomster/møter. Regelmessig og med ulike menighetsledere/arbeidere som deltakere.</p> <p>Vår kristne basis er viktig, og uproblematisk i Norge, men kan være utfordrende i andre deler av verden.</p> <p>Viktig å synliggjøre for klubbmedlemmene hva TOF er og hva de bidrar med.</p> <p>Jubileumsboka er fortsatt under arbeid. Det har vært litt endringer i stoffutvalget. Det meste synes nå på plass. Regionstyret er utgiver av boka og vil gjerne sette sitt stempel den før den ferdigstilles helt. Det er også viktig med PR på nettsiden.</p> <p>Vedtak:</p> <ol style="list-style-type: none"> Det tas sikte på en oppfølging av samlingen i Østenstad kirke i slutten av september 2021. Gjerne i Stavanger. Avventer med konkrete tiltak til vi er tilbake i en mer normal situasjon mht aktivitet Roy snakker videre med Egil Odd – om neste års prosjekter og orientering til klubbene. Intet nytt om oppbevaringssted. Per Trygve følger opp og bruker hjemmesiden. Jan tar kontakt med Stein Gjeruldsen 	<p>Per Trygve Roy Alle</p>
<p>16</p>	<p>Week4Waste</p>	<p>Jan Martin</p>



	<p>Se brev fra hovedkontor i mail fra Jan Martin 10.11.2020.</p> <p>Brev sendt distriktene. Som videreformidler klubbene. Viktig dugnadsjobb. Responser går til Jan. Lite respons så langt.</p> <p>Vedtak: Torgeir sender ut en reminder om saken, med frister, direkte til klubbene.</p>																			
17	<p>Rapporter høsten 2020</p> <p>Jan orienterte om og kommenterte rapport fra RD til ACM og semesterrapport til hovedkontoret. Han har mottatt mange rapporter av ulikt lengde og innhold.</p> <p>Bjørn Arve orienterte om arbeidet i ACM og om forarbeidet til jubileum i 2022. Usikkerhet rundt Areakonferanse i Struer, Danmark. Beslutning tas i januar.</p> <p>Bjørn Arve orienterte også om æresmedlemskap og prosjekter med utgangspunkt sentralt.</p> <p>Vedtak: Rapportene tas til orientering.</p>	Jan Martin																		
18	<p>Regionkonferansen 2021</p> <p>Statusrapport – hva gjør vi? Se også e-post fra Ulf Aanonsen/Jan 12.11.2020.</p> <p>Vedtak: Venter med å ta en avgjørelse om konferansen til styremøtet 26. januar 2021. Jan tar kontakt med hovedkomiteen om bedre frister i forhold til hotellet.</p>	Jan Martin																		
19	<p>Bruk av medlemslister</p> <p>Med utgangspunkt i forespørsel til Mandal YMC. Se e-post fra Kai 17. 11.2020. Jan og Kai kommenterte og stilte spørsmål. Medlemsregisteret/medlemshåndboka er til intern bruk.</p> <p>Vedtak: Av GDPR-hensyn skal ikke medlemmenes data deles utover tiltenkt bruk.</p>	Kai																		
20	<p>Kommende møter</p> <p>Møter høsten 2020 og våren 2021.</p> <table border="1"> <thead> <tr> <th colspan="3">Høsten 2020</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>13.10.</td> <td>Planlagt styremøte 2, 2020-21 utgått</td> <td><i>Alle</i></td> </tr> <tr> <td>25.11</td> <td>Styremøte 2, 2020-21 – digitalt</td> <td><i>Alle</i></td> </tr> <tr> <th colspan="3">Våren 2021</th> </tr> <tr> <td>26.01</td> <td>Styremøte 3, 2020-21. Digitalt</td> <td><i>Alle</i></td> </tr> <tr> <td>24.-25.02</td> <td>MYM/APE Training, Jesu Island, South Korea</td> <td><i>Bjørn Arve</i></td> </tr> </tbody> </table>	Høsten 2020			13.10.	Planlagt styremøte 2, 2020-21 utgått	<i>Alle</i>	25.11	Styremøte 2, 2020-21 – digitalt	<i>Alle</i>	Våren 2021			26.01	Styremøte 3, 2020-21. Digitalt	<i>Alle</i>	24.-25.02	MYM/APE Training, Jesu Island, South Korea	<i>Bjørn Arve</i>	Jan
Høsten 2020																				
13.10.	Planlagt styremøte 2, 2020-21 utgått	<i>Alle</i>																		
25.11	Styremøte 2, 2020-21 – digitalt	<i>Alle</i>																		
Våren 2021																				
26.01	Styremøte 3, 2020-21. Digitalt	<i>Alle</i>																		
24.-25.02	MYM/APE Training, Jesu Island, South Korea	<i>Bjørn Arve</i>																		



	25.-26.02	RDE Summit, Jesu Island, South Korea	Roy, Bjørn Arve	
	14.03	Distriktskonferanse Vestfold	?	
	16.03	Styremøte 4, 2020-21	Alle	
	11.05	Styremøte 5, 2020-21	Alle	
	11.06	Styremøte 6, 2020-21		
	??	R2R i Danmark	??	
	11.-13.06	Regionskonferanse i Mandal		
	Vedtak: Regionstyret tar oversikten til orientering			
21	Eventuelt Under eventuelt ble følgende tatt opp: <ol style="list-style-type: none"> Brev fra RD til klubbene Brev fra Lov og konstitusjonskomiteen v/ Marit Torp – Jan orienterte. LKU deltar ikke i saksbehandlingen. Sak på neste styremøte. Søknadskjema vedr. regionsprosjekter – tjenesteleder sender ut. Roy kontakter. Medlemshåndboka. Kvalitet på limingen (ryggen). Ber om godt tilbud på neste bok. Bjørn Arve følger opp. Buster-klubber – Stavanger, Engehaugen og Mandal. Oppmerksomheter tildeles på kommende regionkonferanse i Mandal. 			Alle
22	Neste styremøte (nr. 3, 2020-21) Se oversikt (sak 20). Forslag til saker, med forslag til vedtak, som ønskes behandlet, meldes regionsleder <i>senest</i> 8 dager før møtet. Innkalling og møtepapirer vil normalt foreligge 6 dager før møtet. Vedtak: Neste regionstyremøte blir digitalt, den 26.01.2021, kl 10.			Jan

Møtet avslutt kl 15:05.